
 

Bestyrelsesmøde den 4-10-2023 kl 18:30-20:00 i Foreningslokalet Vestre Fjordpark. 

Deltagere: Gert, Camilla, Tina, Steen og Angelina (online)  

Afbud: Olav 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

a. Godkendt 

2. Valg af referent / ordstyrer 

a. Steen / Steen 

3. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde  

a. Godkendt 

4. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.) 

a. Indenfor budget, penge til julefrokost. Konto for større anskaffelser er ikke brugt op. 

b. Gebyr Mobilepay: Som en følge af gebyr-ændringer vil kontingent fra næste år kun foregå via 

bankoverførsel. Tidligere kostede en mobile betaling 0,75 kr pr betaling, fremover er det 0,99% af beløbet. 

Dvs det rammer hårdere jo større beløb. Kontingent betaling på 800 kr vil således koste klubben knap 8 kr. 

Derfor ændres til bankoverførsel for kontingent betaling. 

5. Meddelelser 

a. Køleskab i foreningslokalet: Der er mange brugere og det sker der er sat madvarer ind som folk 

efterfølgende glemmer alt om og så ender det med at være knap så lækkert. Finder du madvarer, der er 

blevet dårlige, så smid det ud. Vi sætter et lille skriv på køleskabet så folk er bekendt med det. 

6. Nyt vedr. kajakdepotet 

a. Den 4. september var bestyrelsen til møde hos kommunen, som viste udkast til tegninger på 

ombygning/forbedring faciliteter i Vestre Fjordpark. Overordnet drejer projektet sig om genhusning af 

Vinterbadeklubben Lillebjørn i Vinterbadeklubben Isbjørnen. Der bliver ikke bygget sauna i vores 

kajakdepot, som der ellers var rygte om på et tidspunkt. Rådgiver/kommunen indsender til byggeansøgning, 

hvorefter der kan indhentes priser og så bliver det spændende hvor det lander i projekt-økonomien. 

Opvarmet omklædningsrum, toilet og grejrum håber vi meget på vores faciliteter bedres med. Der er en god 

stemning ifht. AHK hos kommunens folk, så vi er positive og optimistiske. 

7. Fondsmidler Friluftsrådet 

Det er med stor glæde at meddele vi fået tilskud fra Friluftsrådet´s Udlodningsmidler til Friluftsliv. 

Til ansøgningen ”Havkajak også til lands” yder friluftsrådet et tilskud på 26.000 kr, der går til kursus og udstyr 

(telte, kogegrej, liggeunderlag mm), der skal få flere til at tage på kajakture med overnatning i naturen. Tilskud 

udbetales på baggrund af dokumentation af afholdte udgifter, og skal således overholde visse vilkår og betingelser. 

Hans Henrik Hansen har i samarbejde med kasserer Angelina udfærdiget ansøgningen. Hans Henrik bliver tovholder 

på projektet, i tæt samarbejde med bestyrelsen. Glæd jer til mere info senere. 

8. Standerstrygning 

a. Input fra bestyrelsen 

9. Info fra udvalg. 

Intro: Pause 

Teknik: Vinterredninger lagt på rokort, samt temaaften omkring vinterroning. (Vinterroningsregler starter når 

vandtemperatur når under 10 grC).   Teknik eftermiddags-workshops lidt endnu, men snart bliver det tidligt mørkt. 

Aktivitet: Standerstrygning, Julefrokost tilmelding åben på rokort. 

Svømmehal: Snart er det igen tid til svømmehal. Livredderprøve recertificering 19/11 for dem der skal det. En 

enkelt får det gjort anden dato (pga arbejde), ok for lille ekstra udgift til det. Vagtplan er lavet for 



svømmehalsdagene. Kajakker og udstyr til Svømmehal skal gøres fuldstændig rent. Giv en hånd med det efter 

standerstrygning. Meld dig til på rokort 

Kajakdepot:  

Dem, som har privat kajakplads: husk 30. oktober deadline for at have roet 100 km og dermed ret til at beholde 

kajakpladsen. 

Gert Larsen indhenter tilbud på delbare pagajer for ca. 10.000 kr (større anskaffelser) 

 

10. Evt. 

a. Næste møde torsdag 9. nov kl 18.30 

 


